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Fa anys que gairebé no seguia el Festival d’Eurovis ió. Reconec però que aquest any ho he fet. 
Hi havia motiu. De fet volia veure quina posició oc uparia el representant espanyol després de 
tanta “parafarnàlia mediàtica”.  A més, davant els resultats de les darreres edicions, sembla 
ser que qualsevol cosa era possible. 
 
Com pot ser que un festival europeu de gran qualitat musical, on els artistes que representaven 
el seu país eren, precisament, artistes reconeguts i cantaven amb la seva pròpia llengua s’ha 
passat a una mena de festival de segona on a més les votacions cada any semblen més 
“amanyades”? Només cal escoltar les prediccions de José Luis Uribarri, comentarista de TVE que 
ha participat a gairebé totes les edicions del festival. Gairebé no s’equivoca. Sembla doncs, que 
cada any les votacions entre països són les mateixes. 
Quina credibilitat tenen doncs, les “teòriques” votacions dels espectadors europeus? Tot plegat 
em sembla una gran mentida televisiva. 
I el representant espanyol? Com pot ser que surti d’una mena de càsting-show amb votacions de 
gent sense cap mena de criteri ni formació musical? No m’estranya que alguns talents de debó o 
cantautors de tota la vida es posessin les mans al cap en veure’l seleccionat. Com pot haver 
arribat a la final? Però com que ha estat mediàticament recolzat, doncs tot s’hi val. Mare meva, a 
més altres països volen seguir els passos d’Espanya per tal de seleccionar el seu representant. 
Només faltava això! Moltes actuacions més adients, treballades, amb una coreografia excel.lent i 
una cançó fantàstica, no han obtingut els punts merescuts o ni tan sols han estat seleccionats. 
Francament, Eurovisió fa temps que ha deixat de ser un festival musical i s’ha convertit en una 
mena de competició política. “Pena, penita, pena”. 
 


